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Kansli- och utredningsavdelningen

Kommunstyrelsen

Svar på motion (S): Idrottsplaner med konstgräs 1
Gustavsberg

Förslag till beslut
Motionen anses besvarad.

BesI utsn ivå
Kommunfullmäktige

Sammanfattning
Annika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående
idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg. Motionärerna yrkar att kommunen
omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i syfte att utveckla Farstaborgs
idrottsanläggning och idrottsplanen vid Ösbyskolan med konstgräs inför nästa säsong,
samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg utarbetas.

1 motionssvaret konstateras att kommunen redan för en fortlöpande dialog med
Gustavsbergs IF angående bl.a. föreningens framtida anläggningsbehov. En kommunal
satsning kommer dessutom att göras på Farstaborg under 2015, i form av
ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Kultur och fritidsnämnden
föreslår 2015-03-10, § 13 att motionen anses i sin helhet besvarad.

Bakgrund
Annika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående
idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg.

Motionärerna yrkar att kommunen omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i
syfte att utveckla Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Ösbyskolan med
konstgräs inför nästa säsong, samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg
utarbetas.

Ärendebeskrivning
1 sitt förslag till motionssvar konstaterar kultur- och fritidsnämnden att kommunen redan
för en fortlöpande dialog med Gustavsbergs IF angående bl.a. föreningens framtida
anläggningsbehov. En kommunal satsning kommer dessutom att göras på Farstaborg
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under 2015, i form av ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Nämnden
föreslår därför att motionens båda yrkanden anses besvarade.

Bedömning
Kommunfullmäktige föreslås besluta i enlighet med kultur- och fritidsnämndens förslag.

Ekonomiska konsekvenser
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser.

Konsekvenser för miljön
Beslutet medför inga konsekvenser för miljön.

Konsekvenser för medborgarna
Beslutet medför inga konsekvenser för medborgarna.

Konsekvenser för barn
Beslutet medför inga konsekvenser för barn.

Ärendets beredning
Motionen har beretts av kultur- och fritidsnämnden, som överlämnat sitt förslag till
motionssvar till kommunfullmäktige för ställningstagande.

Handlingar i ärendet
Nr Handling

1 Kultur- och fritidsnämndens beslut 2015-03-10, § 13
2 Motionen “Idrottsplaner med konstgräs i

Gustavsberg”
3 Kommunfullmäktiges beslut 2013-04-24, § 76

Biläggs/Biläggs ej
Biläggs
Biläggs

Biläggs

Stellan Folkesson
Kommundirektör Sektorschef administration, ledning

och service
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Dnr 1 5KOFN/28 Kultur- och fritidsnämnden 2015-03-10 § 13

Svar på motion (S) idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg

Kultur- och fritidsnämndens beslut
Motionen anses i sin helhet besvarad.

Beslutsnivå
Kommunful imäktige.

Ärendebeskrivning
Armika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående
idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg. Motionärerna yrkar att kommunen
omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i syfte att utveckla
Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Ösbyskolan med konstgräs
inför nästa säsong, samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg
utarbetas.
1 motionssvaret konstateras att kommunen redan för en fortlöpande dialog med
Gustavsbergs IF angående bl.a. föreningens framtida anläggningsbehov. En
kommunal satsning kommer dessutom att göras på Farstaborg under 2015, i
form av ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Motionen
föreslås därmed anses besvarad.

Handlingar i ärendet
Tjänsteskrivelse, Svar på motion (S) idrottsplaner med konstgräs i
Gustavsberg, 2015-02-Il.
Motionen “Idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg”
Kommunfullmäktiges beslut 2013-04-24, § 76

Yrkanden
Mica Nordström (C ) yrkar bifall till kontorets förslag till beslut.
Karin Aaseby (S) yrkar avslag till kontorets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordföranden ställer proposition om Mica Nordströms (C ) yrkande ska bifallas
eller avslås och finner att det bifalles.
Votering begärs. Ordföranden läser upp: Den som bifaller Mica Nordströms
(C ) yrkande röstar ja och den som bifaller Karin Aaseby (S) yrkande röstar
nej.
Följande ledamöter röstar ja: Fredrik Sneibjerg (FP), Mica Nordström (C),
Kerstin Öhman Moberg (M), Manuel Lindberg (FP) och Anders Josephsson
(KD) och följande ledamöter röstar nej: Karin Aaseby (S), Peter Ekroth (5),
Anette Wikberger (S) och Christer Sjölin (S). Fem ledamöter röstar ja och fyra
ledamöter röstar nej.
Således har nämnden bifallit kontorets förslag till beslut.

justering 1 utdragsbesyrkande
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Reservationer
(5) gruppen inkommer med skriftlig reservation:

“Befolkningen i Gustavsberg kommer under de närmaste åren att växa med
flera tusen invånare. En god tillgänglighet till en aktiv fritid och ett aktivt
idrottsliv är en mycket viktig pusselbit för att skapa ett hälsosamt och gott liv. 1
dagsläget finns det enbart fullstora 11 -manna konstgräsplaner på Ingarö och i
Hemmesta och från och med sommaren 2015 en 7-mannaplan på Djurö samt
en liten 5-mannaplan i anslutning till Munkmoraskolan. Det finns inte en enda
fullstor konstgräsplan i centrala Gustavberg. Efterfrågan på en dylik är stor från
barnen och ungdomarna som tränar fotboll Gustavsbergs IF. 1 dag får barnen
träna inomhus fram till dess att gräset vuxit ut på Fastaborg, vilket försenar
säsongen.

Vi anser inte att motionen kan anses vara besvarad eftersom det inte planeras
någon konstgräsplan inom Gustavsbergs centralort. Det är ytterst beklagligt att
kommunen inte tar sitt ansvar för att väcka ett idrotts intresse som kan vara livet
ut hos hos våra fotbollsintresserade medborgare i Gustavsberg”.

Sänd 1 ista
Kultur- och utbildningssektorn
Kansli- och utredningsavdelningen
Kommunstyrelsen
Komrn unfullmäktige
Akten

justering 1 utdragsbestyrkande
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Handläggare Diarienummer

Anders Boman 13KS/306
Kansli- och utredningsavdelningen

Kultur- och fritidsnämnden

Svar på motion (S), Idrottsplaner med konstgräs i
Gustavsberg

Förslag till beslut
Motionen anses i sin helhet besvarad.

Besl utsnivå
Kommunfullmäktige

Sammanfattning
Annika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående
idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg. Motionärerna yrkar att kommunen
omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i syfte att utveckla Farstaborgs
idrottsanläggning och idrottsplanen vid Osbyskolan med konstgräs inför nästa säsong,
samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg utarbetas.

1 motionssvaret konstateras att kommunen redan för en fortlöpande dialog med
Gustavsbergs IF angående bl.a. föreningens framtida anläggningsbehov. En kommunal
satsning kommer dessutom att göras på Farstaborg under 2015, i form av
ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Motionen föreslås därmed anses
besvarad.

Bakgrund
Annika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående
idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg.

Motionärerna yrkar att kommunen omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i
syfte att utveckla Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Osbyskolan med
konstgräs inför nästa säsong, samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg
utarbetas.
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Ärendebeskrivning
1 Värmdö kommun har konstgräsytor avsedda för fotboll och spontanidrott hittills
anlagts på Värmdövallen i Hemmesta (2 st 11 -mannaplaner), Ingarövallen i Brunn (11-
mannaplan), samt i anslutning till Munkmoraskolan i Gustavsberg (5-
mannaplan/spontanidrottsyta). Under våren 2015 kommer arbetet med att anlägga en ny
konstgräsplan (7-manna) i anslutning till Djurö skola att inledas.

Kultur- och fritidsnämndens investeringsbudget 2015 och -ram för 2016-17 omfattar
totalt 3 mnkr per år. Anslaget ska täcka nämndens samtliga investeringar på kultur- och
fritidsområdet. Kostnaden för att belägga en fullstor fotbollsplan med konstgräs varierar,
men sannolikt är att den skulle uppgå till minst 6 mnkr.

Kommunen håller fortlöpande dialog med kommunens idrottsföreningar, däribland
Gustavsbergs IF. Inom ramen för denna dialog behandlas även frågor gällande framtida
anläggningsbehov, etc. En kommunal satsning kommer att göras på Farstaborg under
2015, i form av ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Arbetet omfattar
bl.a. renovering av entré, läktare, klubbhus och kringytor, samt asfaltering av infart och
ombyggnation av gamla omklädningsrum till förråd.

Bedömning
Kommunen för redan en fortlöpande dialog med Gustavsbergs IF angående bl.a.
föreningens framtida anläggningsbehov. En kommunal satsning kommer dessutom att
göras på Farstaborg under 2015, i form av ombyggnationer, renoverings- och
anläggningsarbeten. Motionens båda yrkanden föreslås därmed anses besvarade.

Ekonomiska konsekvenser
Att anse motionen besvarad medför inga ekonomiska konsekvenser.

Konsekvenser för miljön
Att anse motionen besvarad medför inga konsekvenser för miljön.

Konsekvenser för medborgarna
Att anse motionen besvarad medför inga konsekvenser för medborgarna.

Konsekvenser för barn

Att anse motionen besvarad medfiir inga konsekvenser för barn.

Handlingar i ärendet
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej

1 Motionen “Idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg” Biläggs
2 Kommunfullmäktiges beslut 20 13-04-24, § 76 Biläggs

Sändlista för beslutsexpediering
KS
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KOFA

Pia Andersen Fredrik Nornvall
Sektorschefft5r kultur och utbildning Kultur- och fritidschef





5/O 6l5
Motion till Värmdö kommunfullmäktige

Idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg

Farstaborg

Barn och ungdomar vill idrotta! Både spontant och organiserat. De senaste tio åren
har kommunen byggt ut idrottsanläggningar på olika håll i kommunen. 1 centralorten
Gustavsberg har dock inte mycket hänt för att ta hand om det växande behovet.

Nu planeras stora byggnationer 1 centrala Gustavsberg. Totalt ska ca. 2400 nya
bostäder byggas. Först ut är Fabriksstaden med ca 1200 nya lägenheter. Det
kommer att öka trycket på Farstaborgs idrottsanläggning. 1 nuläget är anläggningen
svår att utnyttja på ett bra sätt. Naturgräs är ett trevligt och uppskattat underlag men
det begränsar säsongen väsentligt. Konsekvensen blir att Gustavsbergslagen
hänvisas till enstaka strötider på andra olika anläggningar. Effekten blir många resor
och dåliga förutsättningar att planera verksamheten för både föreningen/laget och
barnen/ungdomarna och deras familjer. Det har 1 sin tur lett till att föreningen tappat
många av sina medlemmar till andra föreningar som kan erbjuda bättre
förutsättningar.

Under mandatperioden 2002-2006 beslutade vi om konstgräs på en anläggning för
spontanidrott i Munkmora och på lngarövallen. Erfarenheterna från dessa satsningar
har varit mycket goda. Båda används mycket och kan nu nyttjas längre tid på året.
Det har uppskattats av både föreningar och enskilda spontanidrottare.

Farstaborg är en fin, anrik anläggning som vi vill utveckla. Genom att anlägga
konstgräs, komplettera med en sjumannaplan och löparbanor och andra funktioner
för friidrottsverksamhet vill vi öka Farstaborgs kapacitet. Numera finns teknik som
möjliggör uppvärmning av konstgräs med sol- och geoenergi. Vi vill att kommunen
använder en energieffektiv lösning när konstgräs anläggs på Farstaborg.

Bilparke ringen vid området behöver ses över så att fler p-platser skapas.

Ösbyskolans idrottsplats

Det förs diskussioner om ny bebyggelse av bostäder väster om Ösbyskolan.
Dessutom har kommunen alldeles nyligen förvärvat den sk. Sveviatomten mellan
Osbyskolan och Osbydalens bostadsområde. Vi socialdemokrater har redan i en
skrivelse till kommunstyrelsen begärt att detaljplaneläggning av det nya området ska
prioriteras. Vi anser att området ska planeras för bostäder och arbetsplatser.

1 samband med nybyggnation vill vi att Ösbys fotbollsplan får konstgräs och
uppgraderas för friidrott. Anläggningen kan då nyttjas av både föreningslivet och som
en spontanidrottsplats för de närboende.



Med anledning av ovanstående yrkar vi:

att kommunen omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i syfte att
utveckla Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Osbyskolan
med konstgräs inför nästa säsong

Att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg utarbetas

Gustavsberg den 23 april 2013

Annika Andersson Ribbing(S) Pär Simon Margulies(S)

Therese Falk(S) Jösta Claeson (S)

Jakob Fritzell(S)


